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Referat styremøte 6.november 2014 

 

Til stede: Bjørn Mølland, Svein Jåtun, Gry K. Vatnedalen, Frank Ove Ødegård, Kåre 

Brekke pva Lars Fredrik Gyland, Jarle Aarhus og Alf Olav Skeivoll 

Fraværende:    Torgeir Jåtun 

 

 

 

 

Sak 37-14. Referat fra forrige møte. 
Gjennomgang av forrige referat. Terminlistemøte er satt, og denne ligger på 

www.dfs.no/agder. Greipstad skal ha i 2015 ha feltkarusellstevne i februar, 1.mai 

stevne og finale i Samlagscupen. Nå i november skal vi ha vår runde i 

innendørskarusellen. Skyteskole er påbegynt og her var det 14 påmeldte. 12 henger 

med ennå og her har Ingvar gjort en kjempejobb. Fremdeles noen som ikke har betalt 

medlemskontingenten. Det må purres på de som leaser våpen. GKV har levert inn alle 

sine skytterlags-nøkler. Medaljer for 1.maistevnet 2014, 2015 og 2016 er i boks. SJ får 

ut 2014 medaljene, sekretær oppbevarer de resterende. 

 

Sak 38-14 LS 2019 
Om Greipstad deltar må avgjøres på årsmøte. Nytt for neste LS er at det blir 

elektronisk felt. Utfordring med strøm til campen, ordninger for ikke å gå i tap på dette 

er iverksatt. Arenaproduksjon har doblet seg i pris siden 2009. Siste årsmøte i kretsen 

er 17.november og møte i LS2019 er 24.november. Innen da må vi ha vårt svar. 

 

Sak 39-14. Sponsorer 
Vi tar igjen dette opp på kommende årsmøte da dette har vært litt stillestående. . 

 
Sak 40-14 Møte for en brainstorming vedr rekruttering blant unge 

- Felles påmelding til stevner er en faktor vi bør se litt på.  

- Eget lag bør om mulig skyte andre dager på eget stevne, også for å ikke oppta 

plassen på stevnedager og for å få flere med. 

- Det nevnes at det for de større stevnene kanskje kan være en felles påmelding for 

hele Agder. Dette er noe vi kan ta opp på årsmøte, og ev bringe videre til 

Ombudsmøte) 
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Sak 41-14. Årsmøtesaker 
Det er kommet inn fire forslag. 

- Utfordre noen til å ta på seg jobben med sponsorer 

- LS 2019 – 1/3 part til Greipstad 

- Lære opp flere på elgskyting vedr skiver og vedlikehold. 3-4 personer må kunne 

dette 

- Øke kontingent til 100 kr for alle.  

Samt at det er sendt inn et forslag til høring på ombudsmøtet vedr endring i alder for 

deltakelse i Rekruttklassen.  

 

Sak 42-14. Eventuelt 
Styret hadde en gjennomgang av resultat og budsjett for 2014 og ble enige om forslag 

til budsjett for 2015. Dette tas jo da opp på årsmøtet. 

Det er lite påmelding til årsmøtefesten som holdes umiddelbart etter årsmøtet. 

Hvorvidt laget skal fortsette med å arrangere denne festen avgjøres på årsmøte 2014. 

 
Ref Gry K. Vatnedalen 


